

INSTRUCTION FOR UNIVERSAL REMOTE CONTROL

newly added two button for TV function: "TV POWER"
"TV/AV"

Thanks for using our product, Insert batteries for the first time, then you can test with your equipment, if all functions can be used directly, do not need to set. If cant use well, you need to make setting as the follow, after setting you can use this remote controller. This remote control has power off memory function, replace the battery without having to reset.

Operator Panel instruction



Инструкция по эксплуатации универсального пульта дистанционного управления стандарта GS8306+TV

Добавлены две новые кнопки для управления телевизором "TV POWER" и "TV/AV"
Спасибо за использование нашего продукта! После установки в пульт батареек, вы можете проверить его работоспособность с вашим оборудованием. Если все функции работают правильно – пульт можно не настраивать. Данный пульт имеет энергонезависимую память, вы можете менять батарейки без потери настроек.

Инструкция пульта ДУ



DVB functions

Settings of Remote controller:

The remote controller has the following methods of settings, please choose any of them.

Inputting code:

- 1, turn on your TV, make the TV and set-top box at the normal play mode, let this remote controller at the front of set-top box. Then find the Corresponding code of the set-top box brand
- 2, press and hold DVB "POWER" button, then press corresponding code button, after this setep, release all buttons.
- 3, test other functions can work well or not, such as "VOLUME", etc. if still can't work well, Repeat step 2 till to find the right code.

Restore To Factory Mode Settings function

Press and hold DVB "POWER" button, then press "0" button, this remote control will restore to factory mode.

TV FUNCTION

You can use this remote controller to control TV of the follow brands without setting.

PHILIPS, SAMSUNG, LG, SONY, Panasonic, SHARP, SANYO, TOSHIBA, HITACHI, DAEWOO, JVC

Technical parameters

Remote control distance: about 8 meters (varies by TV or set-top box models)

Battery type: two AAA batteries

Режим DVB

Настройка пульта дистанционного пульта :

Для настройки пульта следует воспользоваться одним из способов указанных ниже.

Ввод кодов

1. Включите телевизор, установите телевизор и спутниковый ресивер в нормальный режим, направьте пульт на ресивер. Потом найдите соответствующий бренду ресивера код.
2. Нажмите и удерживайте кнопку "DVB POWER", потом нажмите кнопку соответствующую коду, после настройки отпустите все кнопки.
3. Проверьте работают ли остальные функции правильно, такие как "VOLUME" и другие. Если они не работают – то повторите 2 пункт, пока не найдёте правильный код.

Сброс к заводским настройкам

Нажмите и удерживайте кнопку "POWER" потом нажмите кнопку "0", пульт будет сброшен к заводским настройкам.

Режим TV

Вы можете использовать данный пульт для управления телевизорами следующих брендов без настройки:
PHILIPS, SAMSUNG, LG, SONY, Panasonic, SHARP, SANYO, TOSHIBA, HITACHI, DAEWOO, JVC

Технические характеристики

Дистанция пульта ДУ: около 8 метров (зависит от TV и SAT моделей)

Элементы питания: две батареи типа AAA

POWER+0 (ВКЛ.+0)



GS-9305
(GS-9305B)



HUMAX RS-
101P(UHF)



RS-101P(FAV)

POWER+1 (ВКЛ.+1)



GS8300

POWER+2 (ВКЛ.+2)



RS-101



SAT9300



RM-G03



HD-9300, HD-9320

POWER+3 (ВКЛ.+3)



GS8306



GENGRAL
SATELLITE



DIGI RAUM